
 

 
 

ГІРСЬКА СІЛЬСЬКА РАДА 

БОРИСПІЛЬСЬКОГО РАЙОНУ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

  

ПРОТОКОЛ 5 

засідання постійної комісії з питань дотримання законності, запобігання корупції, 

депутатської діяльності, етики та регламенту 

 

13 лютого 2024 року                                                                                      с. Гора 

 

Початок засідання - 15:09 

Перерва – 17:00-17:10 

Кінець засідання - 19:20 

 

 

Присутні члени комісії: Яременко С.В. (голова комісії), Бідненко Т.В. (секретар 

комісії), Мамедов Р.А., Хоменко Л.В. 

 

Запрошені: Шершень Л.Ф. (секретар ради), Степаненко Є.М. (в. о. начальника 

відділу правового та кадрового забезпечення), Галач А.А., Календар В.О. (голова 

правління ГО ТІЗ «Зелений маєток») 

 

Присутні: Карасевич О.В., Ничик О.О., Карбовський Д.Г., Давидок С.О., Чабан О.В., 

Плахотнюк О.М., Рахімова Т.М., Біленький О., Богдан Я.М., Пінчук О.М., 

Гутовський А.М., Капля Н.І., Болгов І.В., Короткий Р.В., Нечаюк О.П., Якимчук О. 

 

СЛУХАЛИ: обговорили проєкт порядку денного засідання: 

1. Про утримання найпростішого укриття в Гірському ліцеї. 

2. Про механізми підтримки ЗСУ та військовослужбовців. 

3. Про запровадження антикорупційніх інструментів. 

4. Про утримання території загального користування (вул. Зелена в с. Гора). 

5. Про процедуру таємного голосування. 

 

Внесли пропозиції додати в порядок денний питання: 

Хоменко Л.В. – Про розгляд звернень громадян. 

Карбовський Д.Г. – Різне: Про внесення змін до Програми соціальної підтримки 

учасників бойових дій громадян, які визнані бійцями добровольцями та членів їх 

сімей на території Гірської сільської територіальної громади на 2021-2025 роки; 

Мамедов Р.А. – Про неможливість депутата місцевої ради обіймати посади в 

органах місцевого самоврядування; 

 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-4, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний: 

1. Про утримання території загального користування (вул. Зелена в с. Гора). 



2. Про утримання найпростішого укриття в Гірському ліцеї. 

3. Про механізми підтримки ЗСУ та військовослужбовців. 

4. Про запровадження антикорупційніх інструментів. 

5. Про процедуру таємного голосування. 

6. Про розгляд звернень громадян. 

7. Про неможливість депутата місцевої ради обіймати посади в ОМС. 

8. Різне: 

- Про внесення змін до Програми соціальної підтримки учасників бойових дій 

громадян, які визнані бійцями добровольцями та членів їх сімей на території 

Гірської сільської територіальної громади на 2021-2025 роки. 

 

 

1. Про утримання території загального користування (вул. Зелена в с. Гора). 

 

СЛУХАЛИ: щодо юридичного статусу земельних ділянок під вулицями Зелена, 

Мисливська, Соснова в с. Гора Степаненко Є.М. повідомив, що на даний час 

юридичний статус не встановлено та розроблено технічну документацію із 

землеустрою щодо інвентаризації земель житлової та громадської забудови 

комунальної власності в с. Гора, яка включає дані вулиці. Календар В.О. повідомив, 

що з правовстановлюючими документами, протоколами загальних зборів ГО ТІЗ 

«Зелений маєток» можна ознайомитись на сайті «http://tiz.com.ua/» та те, що на 

засідання постійної комісії з питань земельних відносин, природокористування, 

планування території, будівництва, архітектури, охорони пам’яток, історичного 

середовища надасть шаблон заяви про вступ до членів ГО ТІЗ «Зелений маєток», 

дозвільні документи на встановлення шлагбауму та технічну документацію із 

землеустрою щодо інвентаризації земель. Яременко С.В. запропонував залишити 

питання на довивчення та надати вищезазначені матеріали на розгляд комісії    

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-4, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: залишити питання на довивчення та рекомендувати надати шаблон 

заяви про вступ до членів ГО ТІЗ «Зелений маєток», дозвільні документи на 

встановлення шлагбауму та технічну документацію із землеустрою щодо 

інвентаризації земель  на розгляд комісії.    

 

2. Про утримання найпростішого укриття в Гірському ліцеї. 

 

СЛУХАЛИ: Яременко С.В. доповів про недотримання теплового режиму в укритті 

Гірського ліцею та про те, що відповідно до інформаційної довідки від Управління 

гуманітарного розвитку №01-18/23 від 25.01.2024, балансоутримувач приміщення 

укриття Гірського ліцею відсутній та сформовано ланку для обслуговування 

захисної споруди Гірського ліцею. Запитувані матеріали для роботи комісії, а саме 

розпорядчі документи (рішення, розпорядження, накази тощо), якими обумовлено 

використання підвального приміщення нової школи в с. Гора, як найпростішого 

укриття Гірського ліцею, не було надано. Плахотнюк О.М. повідомила про те, що 

після колективного підписання Інформаційної згоди батьків на перебування дітей 

під час тривоги у підвальному приміщенні недобудови нової школи, підписали Акт 

оцінки об’єкта (приміщення) щодо можливості його використання для укриття 

населення як найпростішого укриття  від 30 серпня 2023 р., в якому зазначено, що 

підвальні приміщення новобудови школи можливо використовувати під час 



військового стану для захисту населення від стрілецької зброї, уламків снарядів, мін, 

авіабомб та інших боєприпасів та оскільки новобудова не здана в експлуатацію не 

рекомендовано до використання для укриття населення як найпростіше укриття та 

включення до фонду захисних споруд. Також Плахотнюк О.М. надала копію Акту 

оцінки об’єкта (приміщення) щодо можливості його використання для укриття 

населення як найпростішого укриття  від 06 лютого 2024 року, який не підписаний 

представником ДСНС. 

На запитання головуючого хто з посадових осіб відповідає за утримання укриття 

Гірського ліцею, зокрема забезпечення нормативного теплового режиму, та чи є 

будь-які розпорядчі документи (рішення, розпорядження, накази тощо), якими 

обумовлено використання підвального приміщення нової школи в с. Гора, як 

укриття Гірського ліцею, запрошені та присутні відповіді не надали. Богдан Я.М. 

повідомила про те, що відповідно до клопотання директора Гірського ліцею 

начальник Управління гуманітарного розвитку у листопаді 2023 р. подала 

клопотання раді про виділення коштів на закупівлю обігрівачів в укриття Гірського 

ліцею.   

Після процедурного голосування головуючий оголосив перерву в засіданні на 10 хв. 

Після перерви секретар комісії Бідненко Т.В. відсутня на засіданні.  

Голова комісії поставив окремо на голосування пропозиції: 

- поставити вимогу до Гірського сільського голови провести службове 

розслідування стосовно посадових осіб виконавчих органів ради, які допустили 

недодержання вимог законодавства в частині санітарного режиму утримання та 

експлуатації найпростішого укриття в Гірському ліцеї, зокрема теплового 

режиму. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: - поставити вимогу до Гірського сільського голови провести службове 

розслідування стосовно посадових осіб виконавчих органів ради, які допустили 

недодержання вимог законодавства в частині санітарного режиму утримання та 

експлуатації найпростішого укриття в Гірському ліцеї, зокрема теплового режиму. 

 

- рекомендувати Гірському сільському голові доповісти про стан укриття в 

Гірському ліцеї на засіданні ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати Гірському сільському голові доповісти на засіданні 

ради про стан укриття в Гірському ліцеї. 

 

- рекомендувати начальнику Управління гуманітарного розвитку вжити заходів 

щодо забезпечення належного теплового режиму в укритті Гірського ліцею. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"- 0. 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати начальнику Управління гуманітарного розвитку вжити 

заходів щодо забезпечення належного теплового режиму в укритті Гірського ліцею. 

  

3. Про механізми підтримки ЗСУ та військовослужбовців. 

 

СЛУХАЛИ: Хоменко Л.В. запропонував виділити кожному військовослужбовцю по 

100 тис. грн. Галач А.А. запропонував як механізм підтримки, передачу субвенції в 

Пристоличну сільську раду для закупівлі і подальшої передачі військовослужбовцям 

дронів, аргументуючи наявністю в Пристоличній громаді ДФТГ. Карбовський Д.Г. 



доповів Про внесення змін до Програми соціальної підтримки учасників бойових дій 

громадян, які визнані бійцями добровольцями та членів їх сімей на території 

Гірської сільської територіальної громади на 2021-2025 роки, якими передбачається 

адресна допомога військовослужбовцям в розмірі 50 тис.грн та додатково 50 тис. 

грн тим хто перебуває в зоні бойових дій. Яременко С.В. зауважив на роз’яснення 

Мінфіну, відповідно до яких механізмами підтримки ЗСУ є субвенція військовій 

частині, а також застосування законодавства про вилучення та передачу 

комунального майна на користь військових підрозділів. Головуючий зауважив, що 

адресна підтримка військовослужбовців з місцевого бюджету на даний час можлива 

лише шляхом надання матеріально-грошової допомоги.     

ВИРІШИЛИ: продовжити пошук механізмів адресної допомоги та підтримки 

військовослужбовців. 

 

4. Про запровадження антикорупційніх інструментів. 

 

СЛУХАЛИ: Яременко С.В. доповів про різні антикорупційні інструменти. В 

результаті обговорення Мамедов Р.А. запропонував провести тренінг для депутатів 

по антикорупційних заходах.   

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати організувати для депутатів тренінг по впровадженню 

антикорупційних інструментів в громаді.  

 

5. Про процедуру таємного голосування. 

 

СЛУХАЛИ: Яременко С.В. доповів про складності в проведенні процедури 

таємного голосування в частині перевірки лічильною комісією бюлетенів на 

відповідність встановленій формі та запропонував встановити форму бюлетеня для 

таємного голосування або змінити Регламент ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: "За"-3, "Проти"-0, "Утримався"-0, "Не голосував"-0. 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати в. о. начальника відділу правового та кадрового 

забезпечення розробити проєкт рішення ради Про встановлення форм бюлетеня для 

таємного голосування.  

 

6. Про розгляд звернень громадян. 

 

СЛУХАЛИ: Хоменко Л.В. запропонував перенести розгляд питання та запросити на 

розгляд звернень Давидок С.О. та Дашивця М.Г. 

ВИРІШИЛИ: перенести розгляд питання та запросити на розгляд звернень Давидок 

С.О. та Дашивця М.Г. 

 

7. Про неможливість депутата місцевої ради обіймати посади в ОМС. 

 

СЛУХАЛИ: обговорили законність та морально-етичний аспект питання.  

 

8. Різне: 

- Про внесення змін до Програми соціальної підтримки учасників бойових дій 

громадян, які визнані бійцями добровольцями та членів їх сімей на території  

 



Гірської сільської територіальної громади на 2021-2025 роки. 

 

СЛУХАЛИ: обговорили та висловили підтримку проєкту рішення під час 

обговорення третього питання порядку денного. 

  

 

 

    Голова комісії                                                                Сергій ЯРЕМЕНКО 


